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Nr. 72 BRIEF VAN DE MINISTER VAN FINANCIËN

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 22 oktober 2008

Naar aanleiding van de brief van de vaste commissie van financiën over
beleggingsverzekeringen van 13 oktober jl. kan ik u het volgende
berichten.

Op 9 oktober is het feitenonderzoek beleggingsverzekeringen van de AFM
aan mij overhandigd en ik heb dit onmiddellijk na ontvangst aan uw
kamer gestuurd (Kamerstuk 29 507, nr. 71). Uit de ontvangst van het
rapport in de markt blijkt, dat partijen grote waardering hebben voor de
aanpak van het onderzoek door de AFM en het uiteindelijke resultaat. Ik
sluit me aan bij die positieve reacties. Ik denk dat met dit feitenonderzoek
een goede feitelijke basis is gelegd voor de verdere uitwerking van oplos-
sing van de geschillen tussen verzekeraars en gedupeerde polishouders.

Met betrekking tot de motie Vos/Vendrik kan ik op dit moment geen
antwoord geven op uw vraag omtrent de kosten die aan verstrekking van
historische waardeoverzichten verbonden zijn, omdat ik daarover geen
nadere informatie heb ontvangen. Ten gevolge van de overeenkomst die
Delta Lloyd heeft gesloten met de Stichting Verliespolis en Woekerpolis1

zullen individuele polishouders van Delta Lloyd volgend jaar een overzicht
ontvangen waarin wordt aangegeven wat de gevolgen van compensatie
voor hun polis betekent. Aegon heeft aangegeven het voorbeeld van Delta
Lloyd te zullen volgen en dat betekent dat ook polishouders van Aegon
volgend jaar geïnformeerd zullen worden. Polishouders van Delta Lloyd
en Aegon krijgen daarmee inzicht in hun situatie en krijgen duidelijkheid
over eventuele compensatie.

Ik ga ervan uit dat andere verzekeraars het voorbeeld van Delta Lloyd
zullen volgen. Tegelijkertijd zal ik het gesprek met verzekeraars naar
aanleiding van de motie Vos/Vendrik verder voeren.

Met betrekking tot de opstelling van Fortis-verzekeringen met betrekking
tot beleggingsverzekeringen is mijn mening uiteraard niet veranderd. Ik
sta nog steeds achter mijn oproep aan verzekeraars om het voorbeeld van
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1 Hierover heb ik u geïnformeerd in mijn brief
van 8 oktober jl. (Kamerstuk 29 507, nr. 70).
Met betrekking tot garantieproducten staat in
die brief abusievelijk «voor garantieproducten
met een garantie van tenminste 3% op het
netto fondsrendement, gelden maxima van
3,1% voor polissen met een jaarpremie tot
EUR 1200 en 3,5% voor polissen vanaf
EUR 1200.» Dit moet zijn: 3,5% voor polissen
met een jaarpremie tot EUR 1200 en 3,1% voor
polissen vanaf EUR 1200 per jaar.
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Delta Lloyd te volgen en het geschil te schikken. Het Fortis-management is
hiervan op de hoogte. Ik zal mij binnen de mogelijkheden die het
aandeelhouderschap biedt, nauwgezet over de voortgang laten infor-
meren en heb vertrouwen in een goede uitkomst.

De minister van Financiën,
W. J. Bos
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